
Protokół Nr XXXIII/21 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty odbytej w dniu 30 marca 2021 r. o godz. 14.17 w sali sesyjnej 

Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła XXXIII sesję Rady Gminy Kostomłoty, powitała radnych 

oraz zaproszonych gości. Oświadczyła, że zgodnie z listą obecności (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu) w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co pozwala na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Dodała, ze dwóch radnych (radny Marian Fita oraz Waldemar Sudoł) 

uczestniczą w sesji zdalnie (program radni.info oraz z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość) 

Ad. 2. Przyjęcie programu sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska przedstawiła porządek obrad 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXII z  sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2021 rok. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 2073D i 2079D w zakresie budowy chodnika w 

miejscowości Kostomłoty. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie Budziszów, Ramułtowice, 

Karczyce, Jarząbkowice oraz Chmielów, dla działek nr 12, 13 i 31 obręb Budziszów oraz działek nr 

248/2, 248/3, 248/4 i 248/5 obręb Ramułtowice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kostomłoty. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2021-2023, 

w gminie Kostomłoty. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Kostomłoty. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 

roku. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/253/21 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 9 

lutego 2021 r. w sprawie „wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kostomłoty”. 

16. Wnioski i oświadczenia. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag i wniosków.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu Nr XXXII z  sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z sesji nr XXXII z dnia 23 lutego 2021 r. 

był wyłożony w biurze Rady, uwag nie zgłoszono. Rada Gminy przyjęła protokół jednogłośnie 15 

głosami za. 

 

Ad.4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. (załącznik nr 2 do protokołu) 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Otrzymaliście Państwo informacje  te niezbędne elementy, które 

powinnam Państwu przedłożyć natomiast szczegółowe sprawozdanie żeby dzisiaj nie przedłużać 

przedłożę na następnej sesji za okres dwóch miesięcy. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Czy ktoś chciałby zadać pilne pytanie Pani 

Wójt? Nie widzę, przechodzimy do punktu 5. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Sprawozdania nie odczytujemy, 

otrzymaliście Państwo w wersji elektronicznej, czy są uwagi? Nie widzę, zamykam dyskusję. 

(załącznik nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska –  Zanim przejdziemy proszę Państwa do 

cyklu uchwał wniosek formalny żeby nie odczytywać uchwał.  

ZA – 15 

P – 0 

W – 0  

Wniosek został przyjęty 

 

Ad.6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy 

Kostomłoty w sposób następujący: 

 

 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 



2021 rok. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad.7.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 2073D i 2079D w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję. 

Radny Józef Osowski – Chciałbym się zapytać dlaczego nie kończymy Mieczkowa, a zaczynamy 

Kostomłoty? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Tak jak ostatnio mówiłam, że po przetargu kwota… ten odcinek został 

skosztorysowany i określony, wyszedł na ponad 380 tys. i żeby wykorzystać te 400 tys. i tak byśmy 

nie skończyli. Postanowiliśmy dwa odcinki w Mieczkowie wstrzymać do roku następnego, a związku 

z tym, że jest pilna sprawa jeżeli chodzi o przejście do Dino - Powiat zdecydował się na wybudowanie 

małego odcinka chodnika żeby było bezpiecznie dojść do tego sklepu. 

Radny Józef Osowski – Pilna sprawa, to niech Powiat robi i my mamy pilne sprawy. W Godkowie 

radny dopomina się długo o chodnik, bo chodzi o bezpieczeństwo dla dzieci dojeżdżających do 

szkoły. Może byśmy tam zaczęli robić, a nie robić tutaj bo wyskoczyła pilna sprawa. Dino nie jest 

pierwszy rok tutaj i nie dowiedzieli się o tym chodniku dopiero w tym miesiącu. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie Radny, ja  może jeszcze tak spokojnie dokończę, wiele 

miejscowości czeka jeszcze na chodnik i mam tego pełną świadomość. Natomiast tutaj głosem 

wiodącym jest Powiat, my możemy dać propozycję ale Powiat o tym decyduje, a jeżeli jest potrzeba 

też wspieramy, bo takie są zasady. Albo są na naszym terenie i wspieramy albo schodzą z naszego 

terenu. 

Z uwagi na brak dalszych uwag i zapytań Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała uchwałę pod 

głosowanie.  Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Średzkiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 2073D i 2079D w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Kostomłoty. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 



Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 2 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie Budziszów, Ramułtowice, 

Karczyce, Jarząbkowice oraz Chmielów, dla działek nr 12, 13 i 31 obręb Budziszów oraz działek 

nr 248/2, 248/3, 248/4 i 248/5 obręb Ramułtowice. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Następnie otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy 

Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie 

Budziszów, Ramułtowice, Karczyce, Jarząbkowice oraz Chmielów, dla działek nr 12, 13 i 31 

obręb Budziszów oraz działek nr 248/2, 248/3, 248/4 i 248/5 obręb Ramułtowice. 

 

 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Następnie otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy 

Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kostomłoty. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2021-

2023, w gminie Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady  otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy 

Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania 

rodziny na lata 2021-2023, w gminie Kostomłoty. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy 2021-2023, w gminie Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Następnie otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy 

Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Uchwał stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kostomłoty. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Następnie otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy 

Kostomłoty w sposób następujący: 



 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kostomłoty. 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad. 13.  Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w 2022 roku. 

Przewodnicząca Rady  otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy 

Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2022 roku. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 8 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 6 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/253/21 Rady Gminy Kostomłoty z 

dnia 9 lutego 2021 r. w sprawie „wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty”. 

Przewodnicząca Rady  otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy 

Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/253/21 Rady 

Gminy Kostomłoty z dnia 9 lutego 2021 r. w sprawie „wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty”. 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 



 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kostomłoty”. 

Przewodnicząca Rady  otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy 

Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kostomłoty”. 

 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad.16. Wnioski i oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Otwieram dyskusję. 

 

Radny Edward Kulig – Przedstawił wniosek  (załącznik nr 14 do protokołu), w którym 

poinformował, że z inicjatywy mieszkańców Gminy Mietków zostało utworzone „Stowarzyszenie A4 

w starym śladzie”. Głównym celem stowarzyszenia jest przeciwstawienie się projektowi budowy 

odcinka autostrady A4 w tzw. nowym śladzie.  Radny Edward Kulig poprosił Radę oraz Panią Wójt         

o wsparcie wszelkich inicjatyw stowarzyszenia jak również o honorowe członkowstwo. 

Radny Marek Żądło  - Wnoszę w trybie pilnym o budowę chodnika przy ul. Ślężnej                          

w Kostomłotach, od ulicy Wrocławskiej do końca miejscowości ze względu na wzmożony ruch 

samochodów ciężarowych. W godzinach pracy Gminy samochody parkujące na poboczu z jednej                 

i drugiej strony  utrudniają dojście do chodnika, który jest na ulicy Wrocławskiej, graniczy z cudem 

przejście. Mieszkańcy żądają budowy tego chodnika troszcząc się o swoje bezpieczeństwo. 

Radny Marek Pomykała – Ja chciałbym zapytać Panią Wójt czy dostanę odpowiedź  na wniosek 

złożony 23 lutego na sesji w sprawie ukończenia chodnika w Mieczkowie? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Ale ja  odpowiedziałam na sesji. 

Radny Marek Pomykała - Pani Wójt jeśli nie sprawi to Pani kłopotu chciałbym żeby to było na 

piśmie. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Ale jest w protokole zaznaczone, odpowiedziałam do protokołu tak, że 

jest na piśmie. Proszę wyciągnąć, nie ma potrzeby pisania. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji Przewodnicząca zamknęła ten punkt programu. 

 

Ad. 17. Sprawy różne. 

Radny Józef Osowski – Chciałbym się zapytać z jakich ważnych powodów dwóch radnych nie 



uczestniczyło w sesji tylko zdalnie uczestniczyło. I drugie pytanie do Pani Wójt – jakie drogi gminne 

już zostały sprawdzone pod względem przebiegu, bo to już minęło dużo czasu. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Pod względem czego? 

Radny Józef Osowski – Właściwego przebiegu geodezyjnego. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Sprawdzamy na bieżąco, ale dzisiaj nie jestem wstanie… dość dużo 

dróg ma już ustaloną granicę. Nawet dzisiaj wyznaczała  pani granicę i dlatego się spieszyła, moja 

zastępczyni się tym zajmuje i na pewno tę odpowiedź da, jeżeli będzie taka potrzeba. Na terenie 

Chmielów – Ramułtowice to chyba najwięcej granic zostało ustalonych dlatego, że drogi poznikały        

w gminie , sukcesywnie sprawdzamy. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Dwóch radnych uczestniczy zdalnie w sesji   

z powodów zdrowotnych. 

Radny Józef Osowski – To znaczy, że ja też mogę jak będę się źle czuł uczestniczyć w sesji zdalnie? 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska  - Jeżeli będzie zaświadczenie, które 

upoważnia do tego, że może Pan zdalnie, to jak najbardziej. 

Radny Józef Osowski – To jakie zaświadczenie… 

 Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Z tego co wiem, to chyba nie za bardzo nam 

mówić dlaczego Pan jest chory, czy na co. Są chorzy, przedstawione zostały zaświadczenia dlatego 

była taka możliwość. 

Radny Józef Osowski – Dobrze, pomijam dwóch Panów Radnych na jakich warunkach ja mogę 

uczestniczyć zdalnie… 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Może Pan uczestniczyć zdalnie ogólnie jako 

radny w tej sytuacji, która zaistniała może Pan… jest możliwość uczestniczenia w sesji zdalnie. Nie 

potrzebuje Pan zwolnienia lekarskiego, Pan może z nami , z panem informatykiem i możemy zdalnie 

uczestniczyć w sesji. W tej sytuacji jaką mamy tak, że nie potrzebne jest na to zwolnienie. 

Radny Józef Osowski – Dziękuję. 

Radny Marek Pomykała – Pani Wójt,  napisałem do Pani z prośbą o przedstawienie zestawienia 

lamp dla miejscowości Mieczków. Dostałem odpowiedź – radny odczytał treść odpowiedzi. Pani Wójt 

jest to nieprawda… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę czytać pismo do końca. 

Radny Marek Pomykała - Jest to nieprawda, projekt jest w gminie, a Pani mówi, że nie ma projektu 

– mamy wszystko. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę czytać do końca pismo. 

Radny Marek Pomykała – Pisze Pani, że potrzebujemy projekt… 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Proszę przeczytać całe pismo. 

Radny Pomykała odczytał pismo. 



Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie Radny rozpoczęliśmy projektowanie doświetleń, o czym też 

informowałam radnych jakie w tym roku robimy projekty i wykonanie doświetleń i sukcesywnie 

będziemy doświetlać. Natomiast pracownik, który przeglądał Mieczków… ten projekt był robiony 

chyba z pięć lat temu. 

Radny Marek Pomykała - Pani Wójt, robiony był dokładnie w 2016 roku. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – No to siedem lat temu, sześć lat temu. Proszę pamiętać, że one są już 

nieaktualne decyzje i projekty. Trzeba je zweryfikować i zrobić od początku. Dlaczego ja walczę  żeby 

projekty nie stały na półce, żeby nie stało się to, co z Pana oświetleniem, wyrzucone pieniądze w 

błoto. 

Radny Marek Pomykała – Tam trzeba tylko postawić słupy… 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Wszędzie trzeba postawić słupy Panie Radny, Mieczków i tak dużo 

dostał – oświetlenie, robione są chodniki tak, że na pewno będziemy zwracać na Mieczków uwagę, ale 

po kolei . 

Radny Marek Pomykała – Druga sprawa, Pani Wójt chciałbym się dowiedzieć, złożyłem do Pani 

Wójt pismo z których działów i rozdziałów będą przeznaczone środki na zakup kamienia. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Z funduszu wsi. 

Radny Marek Pomykała – Nie Pani Wójt środki są na drogi. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Są na drogi, ale część też mieszkańcy płacą, jak zamawiają kamień,                   

z funduszu wiejskiego i o tym decyduje Rada. Czy Pan kontaktował się z Radą. 

Radny Marek Pomykała – Nie Pani Wójt, Pani Sołtys nie uznaje mnie jako radnego i jako 

mieszkańca wsi. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - A ja mam obowiązek konsultować z Radą Sołecką. 

Radny Marek Pomykała – Pani Wójt następną mam rzecz, 25 lutego został złożony wniosek                

o dofinansowanie przydomowej oczyszczalni  ścieków do dzisiejszego dnia nie możemy podpisać 

umowy. Z ostatnich informacji telefonicznych wynika, że Pani Wójt się dopatrzyła jakiś tam 

niezgodności i czekamy nie wiem na co. Na co my czekamy, uchwała została podjęta. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie Radny, czy to Pana wniosek? 

Radny Marek Pomykała – Był wcześniej wniosek, przepisałem działkę dziecku i wniosek jest już na 

dziecko. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Bardzo bym prosiła żeby prywatne sprawy załatwiać w urzędzie         

u osoby, która się tym zajmuje, a nie na sesji. Dlatego, że jeżeli  został złożony wniosek i został 

zakwestionowany, żądamy pewnych dokumentów ja nie potrafię powiedzieć, ja się tym nie zajmuję… 

Radny Marek Pomykała – Wniosek jest wypełniony prawidłowo. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie Radny, ja tym się nie zajmuję, proszę przyjść do urzędu i 

sprawę wyjaśnić. Jeżeli Pan nie potrafi z pracownikiem wtedy ja się w to włączę, dobrze? Nie 

załatwiamy spraw prywatnych.  



Radny Marek Pomykała - Chodzi mi o to Pani Wójt, to nie jest sprawa prywatna tylko dlaczego nie 

są podpisywane umowy… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Widać są błędy. 

Radny Marek Pomykała - Ale w czym, wszystkie dokumenty są złożone, jakie były potrzebne do… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie Radny, zapraszam do Gminy, bo nie mam dokumentacji i nie 

mogę  Panu nic powiedzieć, a naprawdę chciałabym Panu odpowiedzieć prawidłowo dlaczego nie. 

Radny Ryszard Pisarek – Pani Przewodnicząca, Radni i Pani Wójt, mam takie zapytanie – czy 

mogłaby Pani zreferować w kilku zdaniach jaka jest sytuacja w naszej Gminie na dzień dzisiejszy 

odnośnie tej epidemii koronawirusa. Czy zna Pani, ja już nie mówię osobowo, procentowo jaki jest 

stan zdrowotny na terenie Gminy. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę Państwa, stan zdrowotny na terenie Gminy oficjalnie jest taki 

jak w całym kraju. Trzeba zakładać maseczki, trzymać dystans, przyspieszamy szczepienia, jak 

Państwo widzieliście ostatnio na facebooku, na stronie internetowej wzywaliśmy jeszcze raz 

siedemdziesięciolatków i  osiemdziesięciolatków żeby zgłaszali się na szczepienia. Nie ma widać 

takiej potrzeby. Rozpoczęliśmy  już szczepienia roczników wiekowo niższych. Sama dostałam 

informację czy przyjadę się zaszczepić, niestety zmuszona jestem poczekać do 9 kwietnia. Nie mniej 

jednak wzywają ludzi, szczepią na tyle, na ile mają szczepionek. Zachorowalność u nas na terenie 

Gminy jest duża, najgorsze jest to, że  umieralność jest. Dlatego dzisiaj podjęłam decyzję                      

o zamknięciu kasy, niewpuszczaniu na teren urzędu ludzi, tylko w sprawach niezbędnych dowód 

osobisty, zgon, urodzenie, to co  jest pilne. Wszystkie dokumenty są składane do urny i zaleciłam 

wykorzystywanie urlopów zaległych. Kto nie ma urlopu na zwolnienie, jeżeli się źle czuje, ale kto ma 

możliwość niech idzie na urlop zaległy żeby przerzedzić pracowników w Gminie. Ja troszeczkę się 

dziwię naprawdę u mnie cała ekipa, wszystkie zadania są realizowane. Nie jest to okres taki lekki, jest 

bardzo ciężko, ale chcemy puścić przetargi, chcemy rozpocząć te wszystkie inwestycje, które mamy 

zaplanowane. Rząd wstrzymuje na razie ogłoszenie wyników, nie mniej jednak nie obliguje nas to 

żebyśmy nic nie robili, ale ta praca będzie ograniczona przynajmniej do  9 i proszę się na nas nie 

denerwować, że na czas nie poszło pismo, odpowiedź, bo ludzie… ja mam jednoosobowe stanowiska, 

nie mam stanowisk wieloosobowych i nieraz trzeba będzie na odpowiedź poczekać. Nie mniej jednak 

siedźmy w domu,   o tak powiem. To tak jak dzisiaj nie możemy mówić o stanie zdrowia ludzi, bo to 

są sprawy RODO, tak samo ja się nie dowiem kto się czuje źle, ale wy sami słyszycie ile ludzi umiera, 

ile ludzi jest w ciężkim stanie w szpitalach z naszego terenu. Dlatego musimy przestrzegać tego 

dystansu i maseczek i dezynfekcji, to czynimy. Zaopatrzyliśmy wszystkie jednostki i mamy 

pozamykane żłobki, przedszkola, szkoły, Dom Seniora nie mniej jednak stan sanitarny zostaje 

zachowany. 

Radny Marek Żądło – Ja mam jeszcze pytanko, żeby się  zaszczepić po chorobie , to ile trzeba 

odczekać, jaki okres? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie mam pojęcia, była pani doktor wypowiadała się, że w pierwszej 

kolejności jak będzie się Pan rejestrował, to Pan od razu musi powiedzieć chorowałem na to i na to 

miesiąc temu, to z automatu wskakuje termin szczepienia. Ja nie wiem, nie jestem lekarzem. Jeżeli 

mogę Pani Przewodnicząca w sprawach różnych chciałabym poinformować, że w dalszym ciągu, 

przekazałam Pani Przewodniczącej wyciąg z protokołu, czekam na odpowiedź od Pana  Radnego 

Kuliga i to na piśmie. Tak jak ja jestem zobligowana do odpowiedzi tak samo bardzo bym prosiła 

Pana Radnego o odpowiedź na piśmie. 



Radny Edward Kulig – Pani Wójt chciałbym żeby Pani te pytania do mnie też w formie pisemnej… 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Nie te pytania są w protokole, ja nie będę pisała żadnych pytań. Druga 

sprawa, jak Państwo wiecie skierowałyśmy z Panią Przewodniczącą sprawę do Prokuratury, 

dostałyśmy w ubiegłym tygodniu obie podobne pisma. Prokuratura uznała, że zostały przekroczone 

granice, wyłapała 6 IP, które zostały zwolnione z tajemnicy, z RODO i wysłane do firm z których 

telefonów i komputerów te wpisy zostały sporządzone. Tyle chciałam wam powiedzieć i Prokuratura 

idzie w kierunku znieważenia funkcjonariuszy  publicznych. I trzecia sprawa też oddałam sprawę do 

Prokuratury i już były pierwsze czynności jeżeli chodzi o Świdnicę Polską. Nie pozwolę sobie żeby 

ktoś bezkarnie obrażał pracownika Gminy, firmę, czy mnie jako osobę publiczną. Na pewno będzie 

część wzywana, bo Pan Sołtys powoływał się na różne osoby, niemniej jednak będę żądała przeprosin, 

bo to co było przedkładane, a mam wsparcie i Marszałka i wykonawcy, bo to co zostało przekazane 

było nieprawdziwe. Uczulam nie pozwolimy sobie tutaj, jako pracownicy Gminy, żeby ktoś nas 

obrażał bez uzasadnienia i anonimowo. Bo jeżeli ktoś coś do mnie ma nawet pisząc, że jestem gruba, 

brzydka, stara, niekompetentna, to niech przyjdzie i powie mi to w oczy, ja to naprawdę przyjmę na 

klatę. Natomiast nie pozwolę sobie żeby anonimowo pisać, bo to nic anonimowo nie jest w Internecie, 

wszystko zostanie ujawnione i są właściciele tych komputerów i właściciele telefonów. Tak, że myślę, 

że ta sprawa się zakończy, ale pójdziemy w kierunku oskarżenia… znieważenia funkcjonariusza 

publicznego. To tyle co chciałam powiedzieć. Będziemy teraz puszczać przetargi na większość 

inwestycji, bo chcielibyśmy zdążyć jeszcze przed tymi programami myślę, że wykonawcy się znajdą. 

Jeżeli będą jakiekolwiek oszczędności, to ja mam tutaj jakby, chodzi o drogi, wykaz z Komisji 

Bezpieczeństwa, która przejechała się napracowała. Będę zwracała uwagę i w miarę możliwości 

będziemy dokładać realizację zadań. A w związku z tym, że Państwo daliście mi uprawnienia, mogę 

sama zdecydować bez zwoływania sesji, które odcinki będą robione. Chciałabym tylko zapewnić, że 

naprawdę biorę wszystkie sugestie pod uwagę i wybieram najgorsze, to co jest niezbędne do realizacji. 

Nie kieruję się prywatą, czy ktoś znajomy idę tam, gdzie jest to niezbędne. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Informuję, że  Komisja Oświaty, Kultury, 

Zdrowia, Sportu i Wypoczynki zapoznała się ze sprawozdaniami z działalności gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz instytucji kultury, a także omówiła Gminny Program Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2020 r. Dziękuję bardzo w sprawach 

bieżących to wszystko, ja Wam życzę zdrowych, pogodnych i szczęśliwych Świąt Wielkanocnych, 

dużo odpoczynku. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Ja też może, w imieniu wszystkich pracowników Gminy chciałabym 

złożyć Państwu najserdeczniejsze życzenia, będą one na pewno, te święta, w bardzo ograniczonym 

gronie, ale żeby były te święta bardzo radosne, a przede wszystkim w zdrowiu. Tego Wam życzę, 

spotkamy się pod koniec kwietnia, może już przejdzie ta pandemia i w tedy będziemy realizować 

zadania nałożone, wszystkiego dobrego i dużo, dużo zdrówka. 

18. Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kostomłoty wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknęła 

XXXIII sesję Rady Gminy Kostomłoty. 

Protokołowała Irena Piotrowska 

 

 

 

 


